
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE SOCIÁLNÍ A PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI 

Konané dne 09. 03. 2023 

 

Přítomni: paní Eva Havlíčková, Zdeňka Krištůfková, Věra Dřímalová, Michaela Šlocarová, 

Štěpánka Hrbková, Dana Ullwerová 

Program. 

1. Návštěvy seniorů 

2. Dotace na volnočasové aktivity dětí 

3. Dotace – zájmové kroužky a sociální podpora 

4. Vítání nových občánků 

5. Návštěvy v domovech pro seniory 

6. Diskuze  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1. Členky komise konkretizovaly harmonogram návštěv seniorů při významných životních 

výročích.  

2. Předsedkyně komise paní Eva Havlíčková informovala o možnostech čerpat dotace u 

zdravotních pojišťoven pro volnočasové aktivity – informace zveřejněny na webových 

stránkách obce. 

3. Paní Hrbková informovala o možnostech získat dotace na zaplacení výuky dětí v 

zájmových kroužcích, zveřejněno na webových stránkách obce vč. kontaktu na paní 

Hrbkovou. Žádosti a poradenství o sociální podporu (bydlení, sociální dávky, energie) 

zajišťuje paní Šlocarová, zveřejněno na webových stránkách obce vč. kontaktu.   

Dohodnutá spolupráce s Bc. Zemanovou z odboru sociálních věcí, zdravotnictví a 

školství, MěÚ Černošice, Podskalská 19, Praha 2 (tel.: 727 902 992). 

- prostředník mezi občanem a sociální správou 

1. Pomoc s vyřízením dávek 

2. Pomoc s vyřízením pečovatelské služby 

3. Veřejné opatrovnictví 

4. Bydlení 

5. Zaměstnání  

6. Zajištění sociálních služeb 

4. Vítání nových občánků proběhne 27. 5. 2023 v obřadní síni OÚ Vrané nad Vltavou. 

Kulturní program bude zajišťovat mateřská škola, věcné dary zajistila komise sociální a 

členové rady obce.    

5. Byl konkretizován plán návštěv u našich občanů, kteří žijí dlouhodobě v domovech pro 

seniory nebo sanatoriích. Rovněž bylo diskutováno plánované společné setkání seniorů, 

které proběhne v září ve spolupráci se školní jídelnou a komisí kultury.   

6. V diskuzi byla projednávána možnost dovozu obědů seniorům, pokud by byly využívány 

služby z okolí – např. P 5 Zbraslav, požadavek by bylo minimálně 5 obědů, aby to bylo 



ekonomicky únosné. Pro naše občany je vhodné využívat služby školní jídelny, zde je ale 

problém zajistit dovoz.  

 

Zapsala Eva Havlíčková 


